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Op te bergen 
in de band van 
22 april 2009  
 
 
de leden van de commissie wordt 
verzocht hun eventuele opmerkingen 
binnen acht dagen na ontvangst aan 
de commissiegriffier mede te delen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
van de vergadering van de  
Statencommissie Omgevingsbeleid 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
gehouden op 1 april 2009 

 
 
 
 

Samenvatting 
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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Omgevingsbeleid 
 
Woensdag 1 april 2009 
 
 
U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 
DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 
adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 1 april 2009 is als bijlage opgeno-
men bij deze samenvatting. 
 
 
 
Aanwezig:  
mevr. J.M. Pannekoek-van Toor (VVD) (voorzitter) 
J.J. Baltes (VVD) 
J.A. van Berkum (ChristenUnie) 
L. Bomhof (VVD) 
K.R. Dijkstra (PvdA) 
R. Fokkens (PvdA) 
H.R. Hornstra (PvdA) 
K. Kuipers (GroenLinks) 
J.H. Lammers (CDA) 
J. Langenkamp (GroenLinks) 
P.H. Oosterlaak (SP) 
A.G.H. Peters (CDA) 
mevrouw G. Seinen (CDA) 
J. Slagter (PvdA) 
A.Timmerman (VVD) 
R. Westerhof (SP) 
Th.J. Wijbenga (CDA) 
 
mevrouw J. Stapert, commissiegriffier 
 
Voorts aanwezig de leden van GS: 
mevrouw A. Haarsma (PvdA) 
mevrouw T. Klip-Martin (VVD) 
R.W. Munniksma (PvdA) 
 
 
 

Afwezig: 
T.S. Medemblik (ChristenUnie) 
mevrouw K.J. Datema-Klöpping (SP) 
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1. Opening en vaststelling van de agenda 
De voorzitter opent om 14:00 uur de vergadering en de agenda wordt vastgesteld. De heer Oosterlaak 
vervangt mevrouw Datema-Klöpping (SP). 
 
De fractie van het CDA pleit er voor naast het beantwoorden van openstaande vragen, dat gedepu-
teerde Bats op 7 april a.s. aanwezig moet zijn bij de vaste kamercommissie Verkeer en Waterstaat 
van de Tweede Kamer waar het vervoersplan NS wordt besproken (JSt: de inwoners en het gemeen-
tebestuur van Meppel bieden een petitie aan inzake de problematiek van de nieuwe dienstregeling) 
Gedeputeerde Haarsma zegt het volgende toe. 
Het verzoek van het CDA aan de heer Bats door te zullen geven. 

 
2. Samenvatting vergadering 25 februari 2009 en de lijst van toezeggingen 
Naar aanleiding van: De VVD merkt op dat het Handhavingsuitvoeringsprogramma, wat inmiddels is 
ontvangen, kan worden geagendeerd samen met het jaarverslag over het regionale programma zodra 
deze laatste is binnengekomen. 
Op de lijst van toezeggingen worden bij de korte termijn ook de nrs. 2, 3, 11 en 14 afgevinkt en bij de 
moties, M2. Nr. 5 (korte termijn); lijstje met duurzaamheidcriteria wordt in week 10 verzonden.  
 
De samenvatting wordt vastgesteld. 

 
3. Ingekomen stukken 
Na enige discussie wordt door de PvdA besloten om het Provinciaal uitvoeringsprogramma Verkeer 
en Vervoer (PUP) niet te agenderen nu een meerderheid van de commissie hier niet voor is. 
De lijst met ingekomen stukken wordt conform vastgesteld. 
 
De fractie van de SP vraagt waarom het bij de staten nog niet bekende antwoord van GS op gestelde 
vragen over Megastallen Nieuw Annerveen binnen een uur na verschijning van het persbericht van 
GS te vinden was op de site van RTVDrenthe.  
Gedeputeerde Haarsma meldt dat de antwoordbrief van GS op de reguliere wijze deze week wordt 
verzonden. 
De voorzitter neemt dit punt mee naar het Presidium. 
 
4. Rondvraag 
De fractie van de PvdA herhaalt de op 25 februari jl. eerder gestelde vragen over de Schiphol trein, 
over de A28 en over de OV-chipcard. Zij zijn van mening dat de beantwoording van deze vragen te 
lang op zich laat wachten.  
  
De fractie van CDA stelt vragen over de N34. 
Deze vragen worden ter vergadering beantwoord.  
Gedeputeerde Haarsma zegt namens de heer Bats het volgende toe. 
Voor de zomer komen GS met een voorkeursvariant inclusief de kosten van het geheel waarna be-
spreking in deze commissie volgt. 
 
De fractie van GroenLinks stelt vragen over de uitslag van de aanbestedingsprocedure Openbaar 
Vervoersconcessie Drenthe (en Groningen). 
Deze vragen worden ter vergadering beantwoord.  
 
5. Statenstukken/brieven 
5a. Statenstuk 2009-372, Actieplan Klimaat en Energie 
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Inhoud van het statenstuk: Het actieplan schetst de inspanningen die in 2009 genomen worden om de 
gestelde doelen uit het vastgestelde Programma Klimaat en Energie te kunnen behalen. GS vragen 
aan PS om in te stemmen met het Actieplan.   
 
Samenvattende reactie van de fracties van PvdA, CDA, VVD, SP, CU, en GL.  
Alle fracties stemmen op hoofdlijnen in met het actieplan Klimaat en Energie (K&E). Vanuit de fracties 
komen nog de volgende voorstellen en suggesties. De PvdA komt op korte termijn met een voorstel 
voor een Drents Energienetwerk. Dit voorstel past in het actieplan K&E. Daarnaast wil de PvdA scho-
len meer betrekken bij K&E bijvoorbeeld met klimaatambassadeurs. Als ludieke actie stelt de PvdA 
voor om 2 klimaatbomen bij de ingang van het provinciehuis te plaatsen die energie leveren door wind 
en zonneschijn. Het CDA verzoekt het college positief te reageren op een windenergievoorstel uit 
Coevorden. Hoe zit het met de concessie OV en groengas? Het halen van de multiplier blijft een punt 
van zorg voor het CDA. De VVD verzoekt het college te streven naar de hoogst haalbare multiplier, de 
SP sluit hierbij aan. Verschuiving tussen deelprogramma’s heeft niet de goedkeuring van de VVD, wel 
binnen de programma’s. De VVD stelt een separate discussie voor over de opslag van CO2. De ove-
rige fracties stemmen hier mee in. De in het deelprogramma klimaatlandschappen genoemde item 
‘focus op de natuur’ wordt door de VVD omschreven als zoethoudertjes voor de milieuorganisaties en 
kan worden geschrapt. De SP informeert naar het standpunt van GS over het zogenoemde ‘Einspei-
segesetz (energie toevoerwetgeving). De asbestmotie zou moeten worden uitgerold over heel Dren-
the. De CU informeert waarom wetgeving niet beter wordt ingezet om het klimaat ‘een handje te hel-
pen’. Tot slot heeft GL het voorstel om evenals in Zuid-Holland het geval is geweest, de bedrijventer-
reinen voor 80% te laten draaien op zelf opgewekte energie. Wat vindt GS hiervan? GL en CDA in-
formeren naar de stand van zaken van het windmolen project, hoever staat het hier mee en om hoe-
veel turbines gaat het? Tot slot: de fracties staan in meerderheid sympathiek tegenover het voorstel 
van de PvdA voor een Drents energienetwerk. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde Klip is blij met de steun voor het actieprogramma. Het mogelijk niet halen van de multi-
plier van 4 moet worden gezien als een winstwaarschuwing. Het streven is gericht om deze wél te 
halen. Het voorstel van de PvdA over een Energienetwerk ziet zij met belangstelling tegemoet. Ook 
het  energiebomen voorstel draagt zij een warm hart toe. De definitieve concessieverlening van het 
OV heeft nog niet plaatsgevonden. Mogelijkheden om een deel van het OV op groen gas te laten rij-
den geeft zij zeker een kans. GS maken kleine stapjes wat betreft windenergie. Een onderzoek hier-
over is nog gaande. Het gaat op de vraag van GL over 15 megawatt en 3á 4 molens. Het plan uit Co-
evorden ontvangt zij graag (JSt: ter vergadering overhandigd door CDA). 
Een overleg met twee statencommissies (OGB en BFE) over de opslag van CO2 heeft haar instem-
ming. Alvorens iets te kunnen zeggen over het ‘Einspeisegesetz’, dit is een complexe materie, is het 
noodzakelijk om hiervoor alle informatie te verzamelen. Dit geldt ook voor het voorstel van GL mbt de 
bedrijventerreinen (JST: informatie hierover is door GL per mail verzonden d.d. 01.04.09) 
Of het asbestproject kan worden uitgebreid is nog niet bekend. 
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Klip: alle aanwezige provinciale kennis over een energienetwerk te willen koppelen met 
het voorstel van de PvdA om snel tot een pilot te kunnen komen.  
Gedeputeerde Klip: de stand van zaken over het onderzoek(je) naar windmolens op 22 april a.s. te 
zullen mededelen. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat nog duidelijkheid zal worden verschaft over 
de juist interpretatie van het eerder besproken over het OV concessie en groengas.  
Status: De B-status van het stuk blijft gehandhaafd. 
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5b. Brief van gedeputeerde staten van 10 december 2009 over Het 100.000 woningenplan Ac-
tieplan Energie in de gebouwde omgeving 2008-2011 Noord-Nederland 
Inhoud van de brief: GS informeren PS over het 100.000 woningenplan. Dit plan geeft voor de jaren 
2008-2011 programmatisch aan welke activiteiten Groningen, Friesland en Drenthe willen onderne-
men om de gezamenlijke ambities in de bestaande bouw en nieuwbouw te realiseren. Het 100.000 
woningenplan is een onderdeel van het Programma Klimaat en Energie.  
 
Samenvattende reactie van de fracties van VVD, SP, CDA, PvdA, CU en GL. 
Er is een brede instemming met het 100.000 woningenplan. 
Alle fracties zijn van mening dat het ‘over de streep’ halen van particulieren de grootste winst op zal 
leveren maar tegelijkertijd de moeilijkste opgave is. Hiervoor worden verschillende suggesties gedaan. 
Meerdere fracties pleiten voor een fonds voor particulieren. De VVD wil hier ook meer geld voor uit-
trekken. De CU vindt het beschikbare geld wel erg weinig. Het CDA wil dat het rechtstreeks ten goede 
moet komen aan de burger. Het fonds moet ook niet in strijd zijn met het rapport ‘Amen is geen Am-
sterdam’. De PvdA geeft de suggestie mee om de uitvoering over te laten aan gemeenten. Wel zal er 
sprake moeten zijn van een totaalpakket aldus de PvdA. GL mist de stimulering van zonneboilers en 
panelen. 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
GS danken voor de steun voor het plan. De voorgestelde KUS-regeling (Klimaat Uitvoerings Subsidie) 
kan van start zodra PS op 22 april instemt met het actieprogramma K&E. De kunst is om particulieren 
te verleiden. Niet eenvoudig, wel mogelijk. Hiervoor moeten natuurlijke momenten worden gezocht 
bijvoorbeeld bij een verhuizing. Geld is niet het enige aspect. Informatievoorziening is ook belangrijk 
hierbij wordt verwezen naar het nationaal energiebesparingplan van het Rijk, ‘Meer met Minder “. Een 
voor Noord-Brabant geschreven programma zal mogelijk worden herschreven voor Noord-Nederland. 
Het voorstel van een isolatie opleiding via mobiliteitencentra zal gedeputeerde Klip doorgeleiden naar 
gedeputeerde Vlietstra. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat GS de suggesties voor een revolving fund in 
relatie tot de rol van de provincie zal meenemen. Is dit niet voldoende dan zullen de fracties met ande-
re voorstellen komen. 
 
5c. Statenstuk 2009-374, Ontwikkeling Stadscentrum Hoogeveen 
Inhoud van het statenstuk: Het stedelijke vestigingsklimaat en de regionale functie van Hoogeveen 
verbeteren. Gevraagd wordt om de gemeente Hoogeveen voor de 1e fase van de (her)ontwikkeling 
van het stadscentrum van Hoogeveen een bijdrage toe te kennen van € 4.000.000,- uit het Stimule-
ringsfonds Drentse Projecten. 
   
Samenvattende reactie van de fracties  van de PvdA, GL, CU, VVD, en CDA. 
Alle fracties stemmen in met het statenstuk. Aanvullende vragen zijn samengevat de volgende. De 
PvdA mist wel de doelstellingen van provincie en het actieplan K&E. Een voorstel is om een fonds op 
te richten wat gevuld wordt met opbrengsten uit grondverkoop nu bij inbreiding geen geld voor ver-
koop van grond beschikbaar komt. Bij de invulling van het convenant moet de financiële paragraaf  
zorgvuldig worden ingevuld. 
GL informeert of zoals bij Assen en Emmen het geval is, ook hier met een stuurgroep wordt gewerkt 
waarin de provincie ook zitten heeft. Hoever zijn de plannen om het spoor in Hoogeveen te verleg-
gen? De VVD informeert of na Hoogeveen binnenkort Meppel aanklopt bij de provincie. Het CDA 
vraagt hoe het voorbereidingsbesluit zich verhoudt met de wensen van grondeigenaren. Maar ook wie 
in deze welke risio’s draagt en of de provincie garanties heeft afgegeven.  
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De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Het vorige college van GS is betrokken geweest bij het tot stand komen van de plannen. De provincia-
le doelen waren toen, maar ook nu uitgangspunt. Met de gemeente Meppel is in week 15 een overleg 
gepland. Prorail heeft geld gereserveerd voor ‘de boog van Hoogeveen’. Er wordt geen stuurgroep 
vanuit gemeente en provincie ingesteld. De regie ligt bij de gemeente. De invulling van het convenant 
is voor de zomer gereed en de staten kunnen hier inzage in krijgen. De genoemde bijdrage van 4 mil-
joen is de limiet, exclusief de ontwikkelingen van BDU en K&E. 
 
Status: De status van het stuk wordt gewijzigd in de A-status. 
 
 
5d. Regiovisie Groningen-Assen; resultaten consultatiefase.  
Inhoud: Rapport opgesteld door het Programmabureau Regio Groningen-Assen. Resultaat van het 
evaluatieproces Regio Groningen-Assen 2008 en de voorbereidingen daarop. Daarnaast worden er 
aanbevelingen gedaan.  (Geagendeerd op verzoek van de fractie van PvdA) 
 
Besloten wordt om dit agendapunt te verplaatsen naar een volgende vergadering met dien verstande 
dat er ook een informeel overleg komt met de commissie. Dit overleg zou gepland moeten worden 
vóór het overleg van de stuurgroep op 29 mei 2009 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat het Presidium een datum zal plannen voor 
de informele bijeenkomst voor 29 mei a.s. 
 
 
5e. Statenstuk 2009-371, Omvorming Programma Beheer 
Inhoud van het statenstuk: het huidige Programma Beheer wordt vervangen door een eenvoudiger 
stelsel voor financiering van het natuurbeheer, het subsidiestelsel natuur- en landschapsbeheer. Ge-
vraagd wordt om in te stemmen met het nieuwe subsidiestelsel natuur- en landschapsbeheer en de 
invoering van dit nieuw stelsel per 1 januari 2010.  
   
Samenvattende reactie van de fracties van de PvdA, CDA, VVD, CU, GL en SP. 
Alle fracties kunnen instemmen met het statenstuk. Daarnaast komen samengevat nog de volgende 
opmerkingen en vragen aan de orde. 
De PvdA vraagt zich af waar het bespaarde geld naar toe gaat. Samen met het CDA stelt deze fractie 
voor om binnen de ruimte die Drenthe heeft het initiatief van de Drentse Boermarke (bescherming 
vogelbroedplaatsen met behulp van een (golf)balletje) te honoreren. Ook de andere fracties steunen 
dit voorstel. Het CDA suggereert de groen-blauwe diensten in te vullen binnen de eigen ruimte. Het 
CDA wil ook graag op de hoogte gehouden worden van het verschuiven van middelen, idem voor wat 
betreft het schuiven van grenzen voorzover het substantieel is. De SP sluit aan bij deze vragen. 
De VVD pleit voor het op een eenvoudige manier regelen van de certificering. De heer Timmerman 
vraagt zich af hoe in te spelen op de veranderende markt dit in relatie tot de animo voor beheersver-
goedingen. De CU wil binnen het Programma Beheer een lans breken voor het landschap, voor de 
zogenaamde tussengebieden. Wellicht kan dit opgenomen in het natuurplan of in combinatie met 
groen-blauwe diensten. De fractie van GL ondersteunt het plan op hoofdlijnen en benadrukt dat om op 
hoofdlijnen te kunnen beslissen als PS de omvang van de informatie sterk verminder had kunnen 
worden. De SP zou het programma graag in boekvorm uitgegeven willen zien.   
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
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Het door de fracties breed gedragen initiatief van de Drentse Boermarke zal creatief worden ingevuld, 
Niet binnen het Programma Beheer maar binnen de eigen begroting of via de Voorjaarsnota (VJN). 
Het programma is vereenvoudigd, maar er moet wel verantwoording worden afgelegd daarom is certi-
ficering noodzakelijk. Regionaal maatwerk is mogelijk binnen het Programma Beheer. Hierbuiten be-
tekent het uitvoering met eigen financiering. Door het bijvoorbeeld aan groen-blauwe diensten te kop-
pelen kan mogelijk ook een beroep worden gedaan op andere kostendragers. Het is goed om na te 
denken over extra geld voor landschap. Er moeten ook na 22 april a.s. nog forse onderhandelingen 
worden gevoerd. Dit kan er toe leiden dat de invoering misschien gefaseerd moeten gebeuren. De 
besparingen die zijn ontstaan zijn meegenomen om het stelsel mogelijk te maken en komen ten goed 
aan het Programma Beheer. De markt fluctueert en is moeilijk te voorspellen maar op enig moment 
moet er wel een contract worden afgesloten. De commissie wordt op de hoogte gehouden van sub-
stantiële verschuivingen, ook over het nieuwe Natuurplan. Het Programma Beheer zal niet in boek-
vorm worden uitgegeven.  
 
Status: De status van het stuk wordt gewijzigd in de A-status. 
 
6. Mededelingen 
De vergadering stemt in met de presentatie over de Regiotram op woensdag 13 mei a.s. 
 
De heer Baltes deelt mee dat hij helaas de commissie gaat verlaten om belangenverstrengeling met 
zijn dagelijkse werkzaamheden te voorkomen. Bij de gemeente Emmen is hij verantwoordelijk is ge-
worden voor de vaarweg Erica-ter Apel.  
 
Gedeputeerde Munniksma merkt op dat de studie over het Oranjekanaal binnenkort naar de commis-
sie wordt gezonden. 
 
7. Sluiting 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op woensdag 13 mei 2009. 
De vergadering wordt gesloten om 19:11 uur. 
 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de statencommissie Omgevingsbeleid van 13 mei 2009. 
 
 
 
 , voorzitter 
 
 
 
 , commissiegriffier 
 



Bijgewerkt 02/04/09 

 

Lijst van toezeggingen Statencommissie Omgevingsbeleid  
(tot en met statencommissievergadering Omgevingsbeleid van 01 april 2009 bijgewerkt) 

 
 
Nr 

 
Datum 
toezegging 
 

 
Korte termijn (binnen 3 maanden) 
 

 
Wijze van afdoening 

 

√ 

1. 15-10-2008 
SC OGB 

Gedeputeerde HAARSMA zegt toe de staten binnen-
kort een voorstel te sturen over de aanpak van de 
verrommeling. 
 

Beantwoord met brief 
d.d. 19 maart 2009 √ 

2. 15-10-2008 
SC OGB 

Gedeputeerde HAARSMA zegt toe dat de staten bin-
nenkort  een voorstel ontvangen over wonen op of 
aan het water. 

Beantwoord met brief 
d.d. 26 maart 2009   √ 

3. 26-11-2008 
SC OGB 

Mevrouw KLIP zegt toe de commissie zo spoedig 
mogelijk een lijstje toe te sturen met duurzaamheids-
criteria. 

Wordt in week 14 
toegezonden.  

 

4. 14-01-2009  
SC OGB 

De heer MUNNIKSMA zegt toe de staten in kennis te 
stellen van iedere mutatie van het Stimuleringsfonds 
Drentse projecten.  

Zie hiervoor o.a. sta-
tenstuk 2009-374 
(ontwikkeling stads-
centrum Hoogeveen) 

√ 

5. 14-01-2009 
SC OGB 

Mevrouw KLIP zegt toe dat na bespreking in GS van 
de nota over de waterbergingsgebieden deze nota 
behandeld wordt in de statencommissie OGB.   

  

6. 14-01-2009  
SC OGB 

Mevrouw KLIP zegt toe dat het definitieve Program-
ma Klimaat en Energie wordt behandeld in de Sta-
tenvergadering van 22 april 2009 en in de staten-
commissie OGB op 1 april.  

Statenstuk 11 maart 
2009  √ 

7. 25-02-2009 
SC OGB 

De heer BAAS zegt toe het handhavingsuitvoerings-
programma aan de staten toe te zenden vóór de 
commissievergadering d.d. 1 april. (VVD) 

Brief d.d. 19 maart 
2009   √ 

8. 25-02-2009 
SC OGB 

Mevrouw HAARSMA zegt toe de woningbouwpro-
blematiek mee te nemen in de plannen voor de aan-
pak van de kredietcrisis in de provincie Drenthe voor 
korte en lange termijn. (PvdA) 

  

9. 01-04-2009  
SC OGB 

Mevrouw KLIP zegt toe alle aanwezige provinciale 
kennis over een energienetwerk te willen koppelen 
met het voorstel van de PvdA om snel tot een pilot te 
kunnen komen (PvdA) 

  

10. 01-04-2009 
SC OGB 

Mevrouw KLIP zegt toe de stand van zaken van het 
onderzoek naar windmolens op 22 april (PS) nader 
toe te lichten. ( CDA en GL) 

  

11. 01-04-2009 
SC OGB 

Mevrouw HAARSMA zegt toe het verzoek van het 
CDA om aanwezig te zijn bij de behandeling van het 
vervoersplan van de NS in de vaste kamercommissie 
van Verkeer en Waterstaat (Tweede Kamer) op 7 
april a.s., door te zullen geven aan gedeputeerde 
Bats. (CDA) 

  



Bijgewerkt 02/04/09 

 

 
12. 01-04-2009 

SC OGB 
 

Mevrouw HAARSMA zegt toe, namens gedeputeerde 
Bats, dat GS voor het zomerreces komen met een 
voorkeursvariant (N34) inclusief kosten waarna be-
spreking in de statencommissie OGB volgt. (CDA) 
 

  

   
Lange termijn 
 

  

1. 23-04-2008 
PS 

De heer BATS herhaalt zijn toezegging, gedaan in de 
vergadering van de Statencommissie BFE van 16 
april 2008 dat het college aan het eind van het jaar 
komt met een visie op de mogelijkheden van een 
stedelijk netwerk Meppel-Zwolle.  

Zowel in het op te 
stellen Integraal Om-
gevingsbeleid als in 
de studie over het 
project Florijn-as 
wordt deze visie 
meegenomen.  

 

2. 14-01-2009 SC 
OGB 

Mevrouw HAARSMA zegt toe dat de nog in te dienen 
schriftelijke vragen van de VVD meegenomen zullen 
worden in de evaluatie van de Ruimte voor Ruimte 
regeling.  

  

 
 
 
 

  
Moties 
 

  

M2 
CDA 

04-02-2009 
(PS) 

PS verzoeken GS op korte termijn met de 
NS/ProRail in gesprek te gaan over de uitwerking 
van de nieuwe dienstregeling en daarbij een ade-
quate halfuurdienst te bepleiten met moderne, 
comfortabele treinen, 7 dagen per week, inclusief 
de avonden. Tevens te bepleiten om station 
Hoogeveen als Intercitystation aan te merken en te 
wijzen op gewenste snelle verbeteringen van OV-
gerelateerde voorzieningen.  
→ Gedeputeerde Bats zegt toe de motie onder de 
aandacht te brengen van de NS, voor het eerst 
tijdens het overleg op 6 februari 2009. Tevens zegt 
de gedeputeerde toe de betrokken gemeentebe-
sturen te betrekken bij de uitvoering van de motie.  

Mondelinge medede-
ling van de heer 
BATS tijdens staten-
cie.vergadering BFE 
11-3-09, dat hij de 
zorg en de wens van 
PS heeft overge-
bracht aan de NS. De 
NS heeft toegezegd 
te willen zoeken naar 
een creatieve variant 
om de intercity tot 
2012/2013 in Hooge-
veen te laten stop-
pen.   

√ 

 


